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Dnr 2016KS/0464 Kommunfullmäktige 2016-08-31 § 154 

Allmänhetens frågestund 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Frågorna är besvarade 
 

Ärendebeskrivning 

Följande frågor har inlämnats till dagens sammanträde: 

 

1. Fråga om hur vård- och omsorgsnämnden hanterar 

utjämningsavgiften för LSS, Margaretha Gutner 

2. Fråga om bedömning av ansökningar om stöd till funktionshindrade, 

Solveig Paulsson 

3. Fråga om ledsagar- och avlösningstimmar, Helen Borell 

4. Fråga om politikernas ansvar för de funktionshindrade, Anders 

Paulsson 

5. Fråga om korttidsvistelse utanför hemmet, Cecilia Ståhl 

6. Fråga om när de ”bortröstade” frågorna från föregående 

fullmäktigesammanträde kommer att tas upp, Katarina Berggren 

7. Fråga om överenskommelse med Gustavsbergsbadet om rabatt på 

badhuset, Desirée Gustavsson 

8. Fråga om diskrepans mellan sökandens upplevda behov och vad som 

kommunen beviljar, Emma Bohne Nordmark 

9. Fråga om när riktlinjerna för handläggning enligt LSS kommer att 

uppdateras, Jari Alponen 

10. Fråga om Nya Slussen tänkta bussterminal i Katarinaberget, Hans 

Jangeby 

11. Fråga om återinrättande av en resurspool för resurser och 

skolassistenter för Värmdös förskolor och skolor, Åsa Bengtsson 

 

Frågorna besvaras. 

 
Handlingar i ärendet 

Frågor 

 

_______ 

 

  


